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10 vragen aan Joline en 

Giulia: “Wij zijn héél blij 

dat we onze 

ploeggenoten weer 

kunnen zien.” (p.7) 

 

 

Karin Van Thielen in het 

vrijwilligershoekje: “Blijf 

bewegen” (p. 5) 
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 VOORWOORD VAN DE VOORZITTER 
 
Als voorzitter wil ik iedereen danken die in deze moeilijke tijden onze club blijft 
helpen en steunen. 
Zoals jullie al wel gemerkt hebben proberen we via allerlei alternatieve en 
nieuwe initiatieven financieel het hoofd boven water te houden. 
Ik ben dan ook een gelukkige voorzitter om te kunnen rekenen op een gedreven 
bestuur en vooral op jullie, opdat jullie massaal reageerden op onze wijnverkoop 
met de feestdagen. Deze was kort en krachtig. 
Maar onze Valentijn ontbijtmanden overtreffen zeker onze verwachtingen. Ik wil 
hiervoor dan ook iedereen bedanken die hier heeft aan meegewerkt, ik noem 
geen namen want ik wil niemand vergeten. Toch wil ik “Den Driewieler” in 
Schoten en oud “speler, jeugdtrainer, …” Wilfried Bes een stevige dankjewel 
zeggen. 
Maar vooral wil ik eenieder van jullie vermelden voor de massale inschrijvingen 
op de Valentijn ontbijtmanden.  
BEDANKT IEDEREEN 
Ik ben ervan overtuigd dat we hier als familieclub sterker gaan uitkomen. Een 
voor allen, allen voor een is hier zeker op zijn plaats. 
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 CORONA IN HANDBALLAND 
Helaas nog steeds een vaste rubriek worden in onze nieuwsbrief. 
 
20 21… Het zou ook een handbaluitslag kunnen zijn. 
Toch starten we opnieuw met de trainingen van onze G-sportertjes op woensdag 20 
01 2021.  
Geloof het of niet maar dit jaar gaan we zeker terug live kunnen genieten van onze 
speler(tje)s die hun beste ik gaan voorzetten in hun wedstrijden. Begin maar al wat 
te bewegen want de opstart van de trainingen komt in zicht.  
 
Bij vragen over corona of meldingen van een coronageval van een lid of inwonend 
gezinslid gelieve ons corona aanspreekpunt Philippe Fassin te contacteren op  
+32 477 24 65 85 of via mail op philippe@merksemhandbal.com 
 
 
 
 

EVENEMENTEN 
Toch enkele kleine nieuwtjes deze keer.  
 
1. Nu we mogen, hernemen we de trainingen van U14 en U16 vanaf 8 februari, 

tenminste als het weer geen roet in het eten gooit. Simon en Jarno nemen de 

jongens en meisjes mee naar buiten om te trainen in het park of op de 

atletiekpiste. Blij dat we eindelijk nog eens mogen samen komen. De groepen 

zijn wel beperkt tot 10 en trainen enkel buiten. We verzamelen telkens aan de 

sporthal buiten. We nemen ook de regels – mondmasker , handgel, afstand – 

ernstig. Een eerste stapje naar het nieuwe normaal.  

2. We zijn trots omdat we misschien in de breedte niet de grootste jeugdwerking 

hebben, maar wel omdat we er  in slagen de laatste jaren spelers te laten 

doorstromen naar de H2 vanuit de eigen jeugd. Damon, Wouter en Willem 

waren de eersten, Iain deed het hen na en nu zijn Wannes en Diogo aan bod en 

misschien nog een aantal anderen . Dit is ons doel qua jeugdwerking om toch 

ieder jaar enkele spelers de stap te laten zetten naar de senioren zodat we op 

termijn met eigen jeugd in het eerste kunnen spelen. Vroeger was dit de 

gewoonte daar moeten we terug naar toe. Het is nu aan de trainers om het 

werk van de jeugd verder te zetten.  

3. En ook dit is een nieuwigheidje, bewegende beelden voor het eerst in onze 

nieuwsbrief.   Klik op de afbeelding en bekijk een interview met fanion team 

speler, jeugdtrainer en redacteur van deze nieuwsbrief, Simon Van Den Berg! 

Nu u dan toch op ons Youtube-kanaal bent, klik dan ook meteen op de knop 

‘abonneren’!  

 

 

mailto:philippe@merksemhandbal.com
https://www.youtube.com/watch?app=desktop&v=1wn7dtp28lM
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CLUB VAN 60 
Alvast bedankt aan de snelle beslissers om in ons project van de ‘CLUB VAN 60’ 

te stappen. Laat je niet tegenhouden door het succes, er is plaats genoeg om ook 

jou die wat meer beslissingstijd nodig had welkom te heten.  

Inschrijven kan nog steeds via onze website: 

 www.merksemhandbal.com/club-van-60 

Na de inschrijving ontvang je zo snel mogelijk verdere instructies. 

 
 
 
 
 
 
 
 

 

WEETJES UIT HET BESTUUR 

• Omdat we eigenlijk 1,5 jaar onze mooie sport niet hebben kunnen 

beoefenen, willen we volgend seizoen met een knaller openen. Hoe dit 

juist allemaal in zijn werk gaat en wat het kost (ook wat de club bijlegt) 

laten we jullie later weten. Hou alvast 27, 28 en 29 augustus vrij want we 

gaan voor het eerst op kamp met de jeugd. Ouders zijn welkom en nodig 

om mee de logistiek te verzorgen. Plaats van verblijf : de Hoge Rielen. Het 

wordt tof!! 

• De school initiaties liggen al enkele maanden stil – Simon is technisch 

werkloos – omwille van corona . Scholen zijn niet geneigd om 

buitenstaanders in de school binnen te laten, wat we kunnen begrijpen. 

We hopen volgend seizoen terug volop de draad te kunnen oppakken en 

volop scholen de bezoeken en initiaties te geven. Wil je graag meewerken 

aan onze maandelijkse communicatie Laat het ons weten en stuur een 

mailtje naar nieuwsbrief@merksemhandbal.com ! 

 

 

 

 

 

 

http://www.merksemhandbal.com/club-van-60
mailto:nieuwsbrief@merksemhandbal.com
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 HET VRIJWILLIGERSHOEKJE 
Niet al onze vrijwilligers taken zijn ‘zichtbaar’ op of naast het veld. Zo zijn er een 

aantal mensen die achter de schermen geweldige arbeid verrichten om onze club 

gaande te houden. Elke club heeft behoefte aan een goed draaiend secretariaat. 

Bij Olse Merksem Handbal wordt dit al een hele tijd bezet door Stefaan Rosseeuw 

en Karin Van Thielen. Sinds kort is daar nog een derde ‘vrijwilliger’ bijgekomen. 

Een aantal taken van Stefaan werden overgenomen door Luc Van Tricht. Vandaag 

focussen we op clubsecretaresse Karin Van Thielen. 

Stel je zelf eens voor: 

Ik ben Karin Van Thielen, getrouwd Marc Hendrickx en moeder van drie. Ik doe 

voor Olse Merksem Handbal een deel van het secretariaatswerk. Ik ben 

verantwoordelijk voor de zaaluren, kalenders, verzekering e.d. Omdat ik ook al 

een tijdje in de jeugdwerking bezig was, heb ik hier ook nog het JSF (nvdr. 

Jeugdsportfonds) en jeugdactiviteiten bijgenomen. 

Hoe ben je met handbal in contact gekomen? 

Ik heb handbal leren kennen toen Joachim, mijn oudste zoon, eind 1998 

handbalinitiatie kreeg van Wilfried Bes in Sint-Eduardus Schoten. 

Hoe ben je in het vrijwilligerswerk gerold? 

In het begin ging ik mee als chauffeur en supporter bij wedstrijden van de 

pagadders en later de welpen. In 2003 ben ik dan op vraag van Jef Smet de tafel 

beginnen doen bij de jeugdwedstrijden, daar op die moment alle drie mijn 

kinderen (ook Marjolein en Michael) met handbal waren begonnen. Vervolgens 

werd ik ploegbegeleidster en bleef ik ook chaufferen voor de respectievelijke 

ploegen van mijn kinderen. 

Dat moeten serieus drukke tijden zijn geweest? 

Jawel, al heb ik dit steeds met veel plezier gedaan. Een uitschieter was wel de dag 

dat Michael met de miniemen (nvdr. nu U14) in Izegem deel nam aan een VHV-

tornooi. Joachim was toen de ploegcoach maar moest zelf ’s avonds met de heren 

reserven meespelen in Malmedy. Dus route van die dag (iedereen die met mij 

meereed, moest van het begin tot einde mee): Merksem-Izegem-Malmedy-

Merksem. Ik heb die dag met andere woorden een serieus stuk België doorkruist. 

Hoe heb je dan de stap genomen om mee in het secretariaat te stappen? 

Moet rond 2009 zijn geweest dat de toenmalige secretaris, Rudy Cheron, me 

vroeg om zijn functie van secretaris over te nemen. Ik heb dat een volle drie 

seizoenen gedaan, maar heb daarna wat afgebouwd. Sindsdien doe ik nog de 

reeds vermelde taken. Soms erger ik me al eens aan bepaalde beslissingen maar 

dat is altijd snel voorbij. 

Wat trekt je aan bij Olse Merksem Handbal?  

Momenteel de sfeer in het fithandbalteam. Mijn zonen zijn een tijdje geleden 

overgestapt naar onze buren van HC Schoten, en we zijn ze als trouwe supporters 

gevolgd. Toen de ploeg promotie maakte naar Liga 3 werd me gevraagd daar de 

tafel te doen. Dit houdt natuurlijk in dat ik minder tijd kan vrijmaken voor de 

wedstrijden van Olse Merksem Handbal. Toch blijf ik mijn taken nog even graag 

vervullen. Ik kan mijn vinger niet leggen op wat me aantrekt bij de club. Laat ons 

zeggen dat Olse Merksem Handbal nu eenmaal in mijn hart zit. 
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Karin Van Thielen 

 

Hoe breng je de coronatijd door bij gebrek aan handbal? 

Zoals reeds gezegd is handbal niet mijn hoofdsport. Het secretariaatswerk blijft 

wel doorgaan, corona of niet. Tijdens de lente en de zomer hebben we bij goed 

weer wel meer gaan fietsen. 

Heb je nog een speciaal woordje voor onze leden? 

Blijven bewegen maar zich zeker nog eventjes aan de maatregelen houden, ook 

al vind je het zinloos, zodat we snel weer kunnen samen komen om met volledige 

teams te kunnen sporten in de sporthal en achteraf  te kunnen napraten in de 

cafetaria of hier evenementen te kunnen organiseren. Met z’n allen en niet in 

kleine bubbels. 

Nota van de redactie:  

Karin heeft geen tijd om zich te vervelen. Naast haar hobby’s (reizen, volleybal,…) 

voert ze momenteel voor onze club volgende taken uit : 

- Zaaluren voor trainingen en wedstrijden/tornooien : aanvragen, 

wijzigen, annuleren … 

- Kalenders : 

o Opmaken voor de verschillende teams aan de hand van de 

gekregen zaaluren, opvolgen en … alles wat ermee te maken 

heeft. 

o Competitieverantwoordelijke voor OLSE bij de regio AVB 

- Bij blessureonline dossier indienen bij Ethias 

- Ziekenfonds attesten opmaken na betaling lidgeld en hierbij horend 

opvolging van de betalingen van de lidgelden. 

- Ondersteuning van secretariaat samen met Luc en Stefaan. 
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10 VRAGEN AAN … JOLINE EN GIULIA 

  
  

  

 

‘IK BEN OP MIJZELF BLIJVEN HANDBALLEN… MET DE VOLLEYBAL VAN MIJN ZUS ’ 

We zien elkaar veel minder dan we zouden willen. Daarom legt Simon Van Den Bergh, oftewel: de Paul Jambers van Merksem, 

iedere nieuwsbrief tien vragen voor aan twee leden van één van onze teams. Hoe beleven zij deze vreemde periode? Wat missen 

ze? Waar kijken ze naar uit? Wie zijn ze en wat drijft hen? Zo blijven we toch een beetje verbonden nu ons favoriete spelletje niet 

toegelaten is. De sprekers van dienst in deze brief: Joline en Giulia. Met souplesse en stijl staan zij al jaren probleemloos hun 

‘vrouwtje’ tussen al het jongensgeweld van ons U12-team.  

1) Hoe vul je jouw dagen tijdens een lockdown? 

JOLINE: Ik maak mijn schoolwerk, hou me sportief of creatief bezig en speel met mijn broer. Ik knutsel graag. Met Kerstmis hebben we 

een kerstkrans gemaakt.   

GIULIA: Ik oefen een beetje voor alles: onder andere voor mijn muziek. Ik speel cornet, dat is een kleinere versie van trompet. Vanaf 

het begin van de lockdown krijg ik daar online les van. Ik vond het heel jammer dat ik niet meer naar school kon. Dus ik was heel blij 

toen dat weer mocht, zelfs al was het maar voor twee dagen per week. Want dan kon ik mijn vrienden weer zien. Nu kan mijn vormsel 

niet doorgaan en ook dat vind ik wel jammer.  
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2) Wat mis je het meest aan handbal? 

JOLINE: Toen we niet meer mochten handballen miste ik echt alles aan handbal. Nu mogen we weer trainen maar mis ik de wedstrijden.  

GIULIA: Ik ben altijd blijven oefenen. Met de volleybal van mijn zus gooide ik tegen een muur in de tuin en oefende ik mijn 

schijnbewegingen. Ik speelde ook wedstrijdjes met mijn zus en mijn papa. Maar ik miste mijn ploeggenoten wel. Nu hebben we al een 

tijdje weer twee keer training per week. Dat is heel leuk, want anders heb ik niets te doen. Maar op dinsdag moet ik al na een halfuur 

door omdat ik nadien online les heb voor notenleer.  

3) Wie mis je het meest van op de handbal? 

JOLINE: Iedereen van de ploeg. 

GIULIA: Joline. 

4) Hoe blijf je fit? 

JOLINE: In de lockdown gingen we veel wandelen, ging ik soms lopen en speelde ik veel in de tuin. En zwemmen! In ons 

opblaaszwembad. (lacht)  

GIULIA: Ik speelde veel buiten op straat met mijn vriendinnen: tikkertje, verstoppertje en zo voort.  

5) Wie is je knuffelcontact? 

JOLINE: Dat hebben we nu niet, omdat we geen risico willen nemen. 

GIULIA: Mijn oudere zus knuffel ik best wel veel. Mijn moeder heeft mijn vader. Mijn vader heeft mij. Ik heb mijn zus. En mijn zus mijn 

vader. Van buiten het gezin hebben we niemand.  

6) Hoe blijf je in contact met je familie en vrienden? 

JOLINE: In lockdown hebben we heel vaak geskypet met de hele familie. Dan vertelden we elkaar wat we de afgelopen tijd gedaan 

hadden en dat was heel tof. Verjaardagen, bijvoorbeeld die van mij, hebben we ook via skype gevierd. Mijn grote broer had geluk: hij 

verjaart in de grote vakantie dus hebben we wel een klein feestje kunnen houden.  

GIULIA: Via Whatsapp en snapchat. Nu zie ik mijn vrienden weer op school: met veel kinderen tegelijk op de speelplaats is het wel 

moeilijk om afstand te houden.  

7) Heb je een nieuwe favoriete plek in je buurt ontdekt? 

JOLINE: Er zijn veel plekken, want we zijn heel vaak gaan wandelen. Dan reden we met de auto naar een stad, om daar in een bos of 

een park te wandelen en dat waren altijd kei toffe plekken. Een paar weken geleden gingen we naar Ekeren, denk ik. Daar was een tof 

park. Er lach een beetje sneeuw toen. (giechelt)   

GIULIA: Ik kom veel vaker in de tuin nu. 

8) Wat heb je over jezelf geleerd tijdens de corona-periode? 

JOLINE: Dat ik mijn vriendinnen, de handbal en het sportief bezig zijn echt wel miste. 

GIULIA: Dat thuis blijven niet goed is, dan heb je weinig te doen. Thuis zit ik vaak op de computer of op mijn GSM. Daarom ga ik in het 

weekend veel naar buiten. 

9) Wat ga je als eerste doen als alles terug mag?  

JOLINE: Ik denk een feestje bouwen met de familie. Om de feestjes die we hebben gemist in te halen. We kunnen in de zomer een 

kerstfeestje houden. Met kerstmutsen op: lekker warm! (lacht) 

GIULIA: Dan ga ik weer naar het muziekatelier. Al kan ik dan niet meer naar de training op dinsdag. Nu we één hobby moesten kiezen, 

heb ik voor handbal gekozen, omdat ik dan fit blijf.  

10) Boodschap aan je handbalvrienden: 

GIULIA: Ik vind het heel leuk dat ik weer naar de handbal kan en iedereen weer kan zien.  
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EVENT DATA 
Met in achtname van de geldende coronamaatregelen! 
Indien Corona het toelaat 
 
Zaterdag 13/02/2021 
 
Valentijns Ontbijtmanden 
 
Zondag 14/02/2021 
 
Valentijns Ontbijtmanden 
 
 
 

Toekomstige wedstrijden zullen op de website (www.merksemhandbal.com) verschijnen van zodra er van een heropstart sprake is. Je kan 
ons ook volgen via onze facebookfanpagina (www.facebook.com/MerksemHandbal) en andere sociale media zoals Instagram en LinkedIn 
(www.linkedin.com/company/olse-merksem-handbal) 
 

http://www.merksemhandbal.com/
http://www.facebook.com/MerksemHandbal
http://www.linkedin.com/company/olse-merksem-handbal

